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Möte 

StOF styrelsemöte 2025, nr 633 sedan starten. 

Datum och tid Plats 

2025-02-17, kl. 18:00-20:20  Digitalt på Teams 

Kallade 

Styrelse: Asbjörn Grövlen, Anders Stjerndahl, Anette Önerud, Joakim Skärlén, Jonas Holmgren 

Kansli: Cecilia Westström 

Frånvarande: Monica Hatlen (Årsmöte 25-manna), Lena Buhre (Årsmöte Attunda) 

 

Agenda styrelsemöte 

1. Mötets öppnande   

    

2. Anette väljs till ordförande. Jonas väljs till sekreterare    

  

3. Föregående protokoll godkändes.  

 

4. Rapporter 

- Cecilia presenterade Kanslirapporten – bifogad i slutet av detta protokoll. 

- Vi gick igenom några punkter från SOFTs distriktsmöte februari 

- Snabb återkoppling från arbetet som pågår med mark-frågan på Bogesund för 

25manna 

 

5. Inför StOF Årsmöte  

Vi diskuterade förberedelse inför årsmötet samt agendan 

- Resultat 2024, Budget 2025, Verksamhetsplan 

- Klubbarnas Årsavgifter 

- Riktlinjer för tävling, ink startavgifter (Nationell och Distrikt)  

- Övriga informationspunkter (ex 25manna, O-ringen, Elitpriset) 

 

6. RFs Strategi mot 2035 

- Anette informerade om RFs uppdaterade strategi mot 2035 och de nya 

huvudfokus som kommer finnas där, och hur både StOF och SOFT kan behöva 

jobba framåt för att gå enade med idrottsrörelsen men även kunna ta del av medel 

och finansiering av olika aktiviteter. 

 

  

 

PROTOKOLL 
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7. Diskussion om Kansliets arbetsuppgifter och ev. framtida rekryteringar 

- Cecilia berättade om hur kansliet arbetar och arbetsfördelningen kopplat till 

kommande behov av rekrytering vid t.ex. pensionsavgång.  

- Det konstaterades att det inte är lätt att ersätta personer med lång och specifik 

kompetens, diskussion om alla uppgifter som StOF idag utför måste ligga på 

StOF eller om SOFT bör ta en större roll, ex banläggningsutbildning?  

- Diskussionen får ta fart igen efter årsmöte hållits och ny styrelse tillträtt, där en 

existerande kartläggning ev. behöver uppdateras och byggas vidare på, för att 

driva denna fråga vidare.  

 

8. Mötesplan 2025 

- Beslutade 

i. Årsmöte – 10 mars 

ii. Styrelsemöte – 17 mars (fysiskt) 

iii. Styrelsemöte – 14 april (fysiskt, fokuspunkt ”Söka projekt, 

Anders+Anette) 

iv. Styrelsemöte – 19 maj (fysiskt, fokuspunkt ”ledarskap”) 

v. Ordförandeträff – 2 juni 

vi. Styrelsemöte – 25 augusti (fysiskt, fokuspunkt ”mark och tillgång till vår 

arena strategiskt) 

vii. Styrelsemöte – 22 september (digitalt) 

viii. Styrelsemöte – 13 oktober (fysiskt) 

ix. StOF konventet – 8 november 

x. Styrelsemöte – 8 december (digitalt) 

 

9. Avslutning  
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StOF kanslirapport feb 2025 
Tävlingsverksamhet 
● Riktlinjer för tävlingar framtaget i utkast utifrån tävlingsledarträff och arrangörsenkät 

till klubbarna 
● Stockholm by Night – fyra tävlingar genomförda, antalet anmälda i nivå med tidigare 

år  

Utskriftsservice 
● Avtalsutkast om utskrift för 25manna framtaget 

Mark 
● Intensivt arbete om mark för 25manna 2025 
● Inga framsteg i kontakterna med Vallentuna kommun 

HittaUt 
● Avtalsutkast finns för Hellas, Centrum och Sundbyberg. Oklart om det blir något 

HittaUt i Solna.  
 

Ungdom och U23 
● Vinterträffar för alla åldrar den 16 feb med bra anmälningsläge.  
● Annons ute för ungdomsledare till utvecklingsläger, men förlängd ansökningstid pga 

att få in fler sökande 
● Ungdomsledarkonferens den 5 feb med bra diskussioner. Nästa omgång den 19 feb 
● Poängberäkningen för Ungdomsserien ska ses över 
● Pins utreds utifrån förslag att dela ut på finalen 

Utbildning 
● Sekretariatsutbildning den 5 och 15 feb, 15 anmälda 
● Film om ”ny på tävling” på gång tillsammans med SOFT (finansieras av Idrottsklivet) 
● Banläggarkurser avslutad, återkoppling på examensprov återstår 

Kansliet 
● Förfrågan om ett projekt för skolgårdskartor har inkommit från Stockholms stad.  
● Rapport på hur Stockholms stads ekonomiska stöd 2024 har använts är på gång, 

vilket krävs innan 500 000 för 2025 betalas ut. 
●  

 
 


